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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

Az interpelláció címe: "Önök szerint elfogadható-e a következmények nélkül maradt választási
csalás?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!
 
Több, mint három és fél évvel ezelőtt, még a 2018-as országgyűlési választások előtt lepleztem le,
hogy  a  Fidesz  miként  asszisztál  kamupártok  választási  csalásaihoz.  Feljelentést  tettem,  mert
egyértelmű volt, hogy a Fidesz és egy kamupárt ajánlóívein Teréz- és Erzsébetvárosban 341-nél is
több, azonos ajánlás szerepelt, megegyező sorrendben, különböző aláírásokkal. Nyilvánvaló volt,
hogy  tisztázásra  szorul,  Önök  valójában  a  saját  Kubatov-listájukból  igyekeztek-e  a  Lendülettel
Magyarországért nevű kamupártnak segíteni, több esetben elhunyt személyek adatait felhasználva.
 
Tisztelt Miniszter Asszony!
 
A feljelentésemet követően rendőrségi nyomozás kezdődött, ám a nyomozás rejtélyes körülmények
között  elakadt.  A felelősök kiléte  a  mai  napig  ismeretlen,  hiába fogalmazott  meg aggályokat  a
választások tisztaságára felügyelő európai szerv, az EBESZ is. Az Önök Magyarországán három és
fél  év óta  maradhat  következmények nélkül  a  napnál  is  világosabb választási  csalás,  amelynek
könnyen lehet, hogy az Önök párttársai nem csupán részesei, hanem értelmi szerzői is voltak.
Azt már megszoktuk az elmúlt években, hogy Önök a választási csalások előtt szeretnek minden
törvényi kiskaput nyitva hagyni, hogy azok újra és újra előfordulhassanak. Önök négy évvel ezelőtt
ezért tették egyszerűvé a kamupártok indulását, most pedig ezért fogadták el néhány héttel ezelőtt a
fiktív lakcímlétesítést törvényi keretekbe foglaló javaslatukat.
De tisztázzunk valamit, Miniszter Asszony. Bárhogyan is ügyeskedik a Fidesz gépezete, a választási
csalás  továbbra  is  letöltendő börtönbüntetéssel  fenyegető  bűncselekmény.  Épp ezért  érthetetlen,



 
hogyan történhet meg, hogy a rendőrségi nyomozás több mint három év után is eredménytelen.
Ismerve  az  elmúlt  időszak  fejleményeit,  hogy  Ön  és  az  Ön  múlt  héten  korrupciós  botrányba
keveredett helyettese engedélyeket adott ellenzéki politikusok, független újságírók és üzletemberek
megfigyelésére, joggal merül fel a kérdés, hogy a választási csalások ügyében is van-e rejtegetni
valója az Ön botrányt botrányra halmozó tárcájának? Próbáltak-e Önök közvetve vagy közvetlenül
nyomást gyakorolni a rendőrségre, és befolyásolni az Önök párttársait is érintő nyomozást? Vagy
egyszerűen arról van szó, hogy nem volt idő a választások tisztaságát biztosító törvényi feltételeket
kialakítani, miközben az Ön elsőszámú bizalmi embere 2 és 5 millió forint körüli kenőpénzeket vett
át. Biztosan az egész minisztériumi apparátust megmozgatta, hogyan tüntessék el a lopott pénzt.
Biztosan fontosabb volt tisztességtelenül gazdagodni, mint tisztességesen dolgozni.
Miniszter Asszony, Völner Pált levették a sakktábláról, mielőtt még megtalálná az újabb 
pénzemberét, mondja meg legyen kedves, hogy Önök szerint tényleg elfogadható-e a 
következmények nélkül maradt választási csalás? Köszönöm szépen!
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